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Protokół Nr XIII/11 

z  Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

odbytej w dniu 27 września 2011 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

 

XIII Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 27 września 2011 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto                   

o godz.13
00

 a zakończono o godz.16
15

. 

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski dokonał otwarcia XIII Sesji. Serdecznie 

powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne 

decyzje i uchwały. 

Listy obecności radnych stanowią załączniki nr 1 i 2  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów, jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

 

Przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej porządek XIII Sesji 

uwzględniający zgłoszoną zmianę został przyjęty „jednogłośnie” w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie protokołu  z  X I i  XII  Sesji  

3. Sprawozdanie z działalności miedzysesyjnej burmistrza  

4. Składanie wniosków i interpelacji 

5. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje (cz.1) 

6. Informacja o przebiegu wykonania Budżetu Miasta Iławy za I półrocze, informacja o 

kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej 

7. Przedstawienie stanowiska Zespołu do spraw przeprowadzania wyborów na ławników 

do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015 z dnia 8 lipca 2011 r., w sprawie czy 
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zgłoszenia kandydatów na ławników wpłynęły w terminie oraz czy spełniają 

wymagania formalne 

a) podjęcie uchwał w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia 

się bez dalszego biegu (6 uchwał) 

8. Przedstawienie opinii Zespołu do spraw przeprowadzenia wyborów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2012-2015 z dnia 12 września 2011 r. dotyczącej 

kandydatów na ławników ze szczególnym uwzględnieniem spełnienia przez nich 

wymogów określonych w ustawie 

a) Przyjęcie regulaminu głosowania w wyborach na ławników do sądów 

powszechnych 

b) Wybór członków Komisji Skrutacyjnej 

c) Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015 

przeprowadzone  

w głosowaniu tajnym  

d) Podjęcie uchwały  w sprawie wyboru ławnika sądowego 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2011-2029  

b. zmian w budżecie miasta na 2011rok  

c. zbycia prawa własności nieruchomości położonych w Iławie 

dotychczasowemu użytkownikowi wieczystemu 

d. dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

e. zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Doraźnej Komisji do Spraw 

Opracowania Zmian w Statucie Miasta Iławy 

f. wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną 

 

10. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje (cz.2) 

11. Informacje i komunikaty 

12. Zamknięcie obrad XIII Sesji  

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie quorum 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski  o godzinie 13.00 otworzył 

XIII Sesję Rady Miejskiej w Iławie i przewodniczył jej obradom. Na podstawie listy 
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obecności stwierdził, że w Sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum dla 

podejmowania prawomocnych decyzji i wniosków. 

 

 Ad. 2. Przyjęcie protokołu z obrad  XI i XII Sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poddał pod głosowanie treść 

protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej w Iławie. Uwag do protokołu nie zgłoszono. W 

głosowaniu jawnym w obecności 19 radnych, głosowało 19 radnych –  przy 19  głosach 

,,za” protokół został przyjęty. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z 

XII Sesji Rady Miejskiej w Iławie. Uwag do protokołu nie zgłoszono. W głosowaniu jawnym 

w obecności 19 radnych, głosowało 19 radnych –  przy 19  głosach ,,za” protokół został 

przyjęty. 

 

Ad.3.    Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poinformował, że radni 

otrzymali sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta na komisjach. 

 

Sprawozdanie z międzysesyjnej  działalności Burmistrza Miasta Iławy 

 i Urzędu Miasta za okres  od 25 sierpnia do 22 września  2011 roku  

stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik poinformował radnych o swoich działaniach 

w tygodniu poprzedzającym sesję: 

26 września wspólnie z przedstawicielami władz Lidzbarka Warmińskiego i Olsztyna 

podpisałem list intencyjny dotyczący realizacji we wrześniu przyszłego roku z Warmińsko-

Mazurskim Urzędem Marszałkowskim zawodów Warmia Mazury Senior Games. Będą to 

międzynarodowe zmagania sportowe przeznaczone wyłącznie dla osób powyżej 50 roku 

życia, których uczestnikami będą sportowcy z całego świata. W ramach zawodów odbywać 

się będą wydarzenia sportowe, kulturalne, naukowe i integracyjne. Zawody „Warmia Mazury 

Senior Games 2012” są odpowiedzią na inicjatywę Parlamentu Europejskiego i Rady Unii 

Europejskiej o ustanowieniu w 2012 roku Europejskiego Roku Aktywności Osób Starszych. 

Celem społecznym zawodów są propagowanie aktywności sportowej, propagowanie 
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zdrowego trybu życia, aktywności społecznej oraz prowadzenie międzynarodowego dialogu. 

Celem promocyjnym jest promocja Warmii i Mazur oraz Polski, kontynuowanie kampanii 

Mazury Cud Natury oraz promocja miast, w których rozgrywane będą poszczególne 

konkurencje – w tym Iławy, gospodarza siatkówki plażowej i halowej oraz tenisa ziemnego. 

W ramach przygotowań utworzono wojewódzką grupę roboczą odpowiedzialną za 

przygotowania, w skład której z naszego ramienia weszli Wojciech Żmudziński – dyrektor 

Iławskiego Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji oraz Michał Młotek – kierownik wydziału 

promocji i współpracy z zagranicą. 

 

W dyskusji nad powyższym glos zabrali: 

Radny Eugeniusz Dembek poprosił o więcej informacji dotyczących spotkania ws. rzeki 

Iławki oraz dotyczących spotkania z młodzieżą z Herborn i czy partnerstwo jest na dobrej 

drodze. 

Burmistrza Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, że spotkanie z Zarządem 

Gospodarki Wodnej  dotyczyło odnogi Iławki w kierunku młyna, jest ona zanieczyszczona a 

trzeba doprowadzić do tego aby płynęła. ZGW nie udzieliło konkretnej odpowiedzi jedynie 

poinformowało że należy o tym rozmawiać ze starostwem ponieważ im został przekazany we 

władztwo. Starostwo Powiatowe walczy o to, aby coś z tym zrobić, ale to duże 

przedsięwzięcie, będzie wymagało wycinki drzew oraz potrzebna będzie zgoda właściciela 

młyna do którego wysłano pismo i czekamy na odpowiedź. 

Współpraca z Miastem partnerskim układa się bardzo dobrze. W najbliższym czasie 

Burmistrz Tholen ma złożyć nam wizytę w celu omówienia warunków dalszej współpracy i 

mimo ograniczonych środków  będziemy czynić starania aby współpraca była na wysokim 

poziomie. Czynione są starania, aby twórcy z Iławy spotkali się z  takim samym 

środowiskiem z Herborn.  

Z młodzieżą z Herborn spotkał się zastępca Burmistrza Andrzej Lewandowski. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Lewandowski powiedział że uczestnikami wizyty  w 

Herborn byli m.in.  Wiceburmistrz Mariola Zdrojewska, Kierownik OPPUiPR Krzysztof 

Panfil oraz przedstawiciele Straży Pożarnej gdzie każdy w ramach własnej działalności 

przedstawiał propozycje współpracy. Zaprosiliśmy Miasto Herborn do udziału w festiwalu 

kulinarnym. 
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Ad.4. Składanie wniosków i interpelacji  

Radna Anna Zakrzewska 19 września odbył się przetarg na zaprojektowanie budowy 

portu śródlądowego. Z tego co się orientuje burmistrz unieważnił przetarg. Czy powodem 

było to, że najniższa oferta opiewała na kwotę 23 mln. a mowa było o zmieszczeniu się 

kwocie 18 milionów. Czy możemy uzyskać informacje jakie firmy startowały w przetargu i 

jakie były inne oferty. 22 września ogłoszono zamówienie które podaje szacunkową wartość 

wykonania zadania bez VAT na 18 milionów. 603 tysiące złotych. Otwarcie ofert ma być 2 

listopada. W związku z tym chciałabym się dowiedzieć, czy ta inwestycja będzie jakoś 

okrojona aby się zmieściła w kwocie 18 milionów i jak to wpłynie na udział środków 

unijnych. Skoro port jest podzielony na część towarową i pasażerską to ile miejsc jest 

przewidzianych do cumowania jachtów w części pasażerskiej. 

W oparciu o który plan było wydane pozwolenie wodno-prawne wydane na budowę tego 

portu wydane 28 lutego 2011 roku ? 

Otrzymałam pisemna odpowiedz od Pana Burmistrza na interpelację dotyczącą portu- w 

której sugerowałam, że może dobrze byłoby połączyć tankowanie łodzi i samochodów 

jednocześnie w tym porcie, aby uniknąć kolejnej stacji paliw przy Intermarche a dostałam 

odpowiedź, że zgodnie z tym jak sobie życzę nie będzie tam stacji paliw. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Sportu i Turystyki Eugeniusz Chomik 

podziękował za dokończenie chodnika na ulicy Skłodowskiej, jednocześnie zwrócił uwagę na 

trzy suche drzewa i prosił o ich wycinkę . Zapytał, kto jest odpowiedzialny za studzienki 

burzowe na terenie miejskim wzdłuż działek na ul 1 Maja- są zapchane i przy każdej ulewie 

wybijają na zewnątrz- poza tym złodzieje ukradli pokrywę jednej z nich. Były monity do 

Spółdzielni, ale ich odpowiedź była negatywna i ich to nie interesuje. Były rozmowy z 

szefostwem wodociągów- twierdzą, że nie jest to ich. Proszę o pomoc w zlokalizowaniu, kto 

jest prawnie odpowiedzialny za te studzienki.  

Radny Eugeniusz Dembek  W mieście jest bardzo dużo studzienek, które mimo 

zapewnień burmistrza nie są na bieżąco czyszczone i rośnie w nich trawa. Tak jest przy 

wojska Polskiego , Sobieskiego.  

Czy wykorzystano wszystkie sposoby żeby pomóc ludziom mieszkającym za wiaduktem? 

Radny Jerzy Ewertowski powiedział, że skoro teren za płotem przy Gimnazjum nr 1 

należy do gimnazjum i muszą go sprzątać i  to  również chcieliby, aby należał do nich płot na 

którym chcieliby umieszczać reklamy i na nich zarabiać. 
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Radny Edward Bojko zgłosił uwagę mieszkańców ulicy Narutowicza, gdzie po 

remoncie  stały maszyny i wybierano ziemie, zostały dołki, w których utrzymuje się woda- 

naprzeciw budynku byłego  PGKIM, między blokami. 

W sprawie KS „Jeziorak” było spotkanie  u uważam, że należy to w jakiś sposób 

zakończyć. Były różne propozycje, ale sytuacja zawisła w powietrzu. Proszę o decyzje i 

pomoc temu klubowi. Jeśli pomocy nie dostana to ta instytucja historycznie usytuowana w 

mieście przestanie istnieć i młodzież nie będzie miał gdzie uprawiać tej dyscypliny sportu. 

 

      Ad.5. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik  

Do radnej Anny Zakrzewskiej : przetargi unieważniono ponieważ plan przewidywał 18-

19 milionów na te inwestycję, a oferty opiewały na kwoty od 22 milionów do 39 milionów 

złotych. To przekracza środki które zostały zaplanowane, przetarg unieważniono i ogłoszono 

ponownie licząc, że będą oferty niższe. Jest jeszcze jedno wyjście aby poszukać większych 

środków  i aby wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego  o zwiększenie środków z UE. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że okrojono inwestycję 

głównie o elementy wyposażenia (restauracja czy kiosk) w które będzie je zaopatrywał 

dzierżawca.  

Plan zagospodarowania był opracowywany po to intensywnie, żeby można było podpisać 

umowę z  marszałkiem. Aby można było rozpocząć prace inwestycyjne związane  z  budową 

portu. Decyzja została wydana na podstawie planu, który w tej chwili był unieważniony. 

W projekcie portu jest cześć portu towarowego i cześć pasażerskiego. W porcie nie 

przewiduje się oficjalnie cumowania jachtów. Tam są zaplanowane pomosty i te jachty które 

przypłyną będą mogły cumować. Ten port jest przewidziany dla statków pasażerskich i dla 

jachtów które mają od 12 pasażerów w górę. Ale jachty, które będą pływały po jeziorku będą 

mogły tam przycumować. Dla potrzeb wniosku o dofinansowanie tak to zostało opisane.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

powiedział , że pozwolenie wodnoprawne wydawane jest przez starostwo i jest zgodne 

zarówno z nowym jak i starym planem za gospodarowania. 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik  

Do radnego Eugeniusza Chomika: trudno odpowiedzieć kto odpowiada za studzienki 

postaramy się to pokreślić i spowodować poprawienie sytuacji. 

Do radnego Eugeniusza Dembka: studzienki zostaną sprawdzone i jeśli wymagają 

przeczyszczenia to zostanie to zrobione.   
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Będzie robiona kładka dla mieszkańców w kierunku Radomka. 

Następnie odczytał pismo BIDIMEXU gdzie firma zobowiązuje się do rozwiązania 

problemu do 30 września. 

Do radnego Jerzego Ewewtowskiego – wieszanie reklam na płotach odnowionych 

budynków jest zohydzeniem miasta a dochód z tego drobny.  

Do radnego Edwarda Bojko – to inwestycja powiatowa i przekażemy tę informację w 

sprawie dołków z wodą  na ulicy Narutowicza. 

Sprawa KS „Jeziorak” nie zawisła w miejscu- przygotowujemy się do spotkanie z 

biznesem iławskim i powiatowym z pomocą starosty. Jeśli państwo tak zadecydują to 

stypendia zostaną w przyszłym roku podniesione . Co roku jest ten sam problem. Miał być 

przedstawiony biznesplan a nie został przedstawiony. Mam nadzieje że te pieniądze które by 

satysfakcjonowały klub znajda się. W ZKM mamy 400 tys. niedoboru, kolejny problem to 

port śródlądowy,  za chwile oddawana będzie baza wioślarska  gdzie nie ma toru, nie 

wiadomo jaki będzie bilans basenu. Trzeba się naprawdę zastanowić jak postąpić z 

przyszłorocznym budżetem.  

Radna Anna Zakrzewska zapytała kiedy będzie rozliczony basen? 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik odpowiedział że basen jest rozliczony tylko 

nie wiadomo jakie będą koszty jego utrzymania. 

Radny Roman  Przybyła  zapytał w imieniu stowarzyszenia budowy basenu  czy 

zgłaszał się kierownik basenu ws. ocieplenia góry i dostawienie pojemnika na wodę który by 

uniemożliwił  stratę 200 m3 w ciągu miesiąca. Rozmawiałem z kierownikiem basenu i miał 

się zwrócić w tej sprawie do burmistrza.  

 Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik Przyjdzie zima  i będzie basen wymagał 

ocieplania i zabezpieczenia i rozumiem, że stowarzyszenie będzie chciało wspomóc. 

Radny Roman  Przybyła   powiedział, że to bardzo istotna sprawa, szczególnie strat 

wody i stowarzyszenie ma na to pieniądze ale chodzi o podjęcie decyzji.  

 Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik  odpowiedział, że taka decyzja zostanie 

wkrótce podjęta  

 

Ad.6. Informacja o przebiegu wykonania Budżetu Miasta Iławy za I półrocze, 

informacja o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej 

 

 

Skarbnik Miasta Janina Okołowska omówił szczegółowo temat na komisjach.  
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Opinie Komisji: 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, Kultury 

Sportu              i 

Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

1. Informacja o przebiegu 

wykonania Budżetu Miasta Iławy 

za I półrocze, informacja o 

kształtowaniu wieloletniej 

prognozy finansowej  

Pozytywnie 

jednogłośnie  

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

 

  

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja 

przyjęcia do akceptującej wiadomości informacji o przebiegu wykonania Budżetu Miasta 

Iławy za I półrocze, informacja o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej została 

przyjęta pozytywnie jednogłośnie  

 

Informacji o informacja o przebiegu wykonania Budżetu Miasta Iławy za I półrocze, 

informacja o kształtowaniu wieloletniej prognozy finansowej  

stanowi załącznik protokołu 

 

Ad 7. Przedstawienie stanowiska Zespołu do spraw przeprowadzania wyborów na 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015 z dnia 8 lipca 2011 r., w 

sprawie czy zgłoszenia kandydatów na ławników wpłynęły w terminie oraz czy 

spełniają wymagania formalne 

 

Stanowisko przedstawił Przewodniczący Zespołu Opiniującego Andrzej 

Lewandowski: Zespół do spraw przeprowadzania wyborów na ławników do sądów 

powszechnych został powołany uchwałą Nr X/108/11 Rady Miejskiej w Iławie 29 czerwca 

2011 r. w sprawie powołania Zespołu do spraw przeprowadzania wyborów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2012-2015, w składzie: 

1) Andrzej Lewandowski – Przewodniczący Zespołu; 

2) Dariusz Obara  - Członek Zespołu; 

3) Elżbieta Lewandowska - Członek Zespołu; 

4) Jolanta Michalewska - Członek Zespołu;  
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5) Wiesław Burdyński - Członek Zespołu; 

Wybory ławników odbywają się na podstawie ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku - 

Prawo  

o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. Nr 98, poz. 1070 z późn. zm.), zwanej dalej ustawą, 

oraz rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 9 czerwca 2011 r. w sprawie sposobu 

postępowania  

z dokumentami złożonymi radom gmin przy zgłaszaniu kandydatów na ławników oraz wzoru 

karty zgłoszenia (Dz. U. Nr 121, poz. 639). 

 Zadaniem Zespołu, zgodnie z art. 163 § 2 ustawy, jest wypracowanie i przedstawienie 

na sesji Rady Miejskiej opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie 

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.  

W związku z tym, że zgodnie z art. 162 § 10 Rada Miejska zobowiązana jest w drodze 

uchwały pozostawić zgłoszenia kandydatów na ławników, które wpłynęły po upływie 

terminu, tj. po 30 czerwca 2011 r. a także te, które nie spełniają wymagań formalnych, o 

których mowa w art. 162 § 2–5 ustawy bez dalszego biegu – Zespół przygotował stanowisko 

w sprawie zgłoszeń kandydatów.  

Zespół stanowisko wypracował i przyjął na posiedzeniu w dniu 8 lipca 2011 r.  

 Prezes Sądu Okręgowego w Elblągu, p. Ewa Pietraszewska pismem z dnia 18 maja 

2011r., znak: L.dz. OA-0130-45/11, skierowanym do Rady Miasta Iławy, poinformowała o 

ustalonej przez Kolegium Sądu Okręgowego w Elblągu liczbie ławników wybieranych przez 

Radę Miejską w Iławie do poszczególnych sądów: 

1) liczba ławników wybieranych do Sądu Okręgowego w Elblągu - 4 

     a) do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy i ubezpieczeń społecznych - 0 

2) liczba ławników wybieranych do Sądu Rejonowego w Iławie – 3 

 Termin zgłaszania kandydatów upłynął w dniu 30 czerwca 2011 r. O terminie tym oraz 

sposobie dokonywania zgłoszeń opinia publiczna była poinformowana poprzez zamieszczenie 

stosownych informacji w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicach ogłoszeń Urzędu 

Miasta Iławy.  

 Po przeanalizowaniu zgłoszeń pod kątem terminowości złożenia kart zgłoszeniowych  

w ustawowym terminie, tj. do 30 czerwca 2011 r. włącznie, Zespół stwierdza, iż nie 

odnotowano wpływu zgłoszeń kandydatów na ławników po wyżej wymienionym terminie.  

Po przeanalizowaniu zgłoszeń pod kątem formalnym, o których mowa w art. 162 § 2–

5 ustawy, Zespół stwierdza, że zgłoszenie na ławnika: 
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1) Gertrudy Ludwiki Maciak, do Sądu Rejonowego w Ostródzie – Wydział Pracy, dokonane 

przez Przewodniczącego Rady Powiatowej OPZZ – Leszka Jankowskiego; nie zawiera 

informacji  

o kandydacie z Krajowego Rejestru Karnego, co jest niezgodne z art. 162 § 2 pkt 1 ustawy; 

nie dołączono odpisu z KRS-u ani zaświadczenia potwierdzającego wpis do właściwego 

rejestru lub ewidencji dotyczące tej organizacji, brak podpisu osoby reprezentującej podmiot 

określony w art. 162 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych, uprawnionej do zgłoszenia kandydata, błędna wskazanie sądu, do którego 

proponowany jest kandydat; 

 

2) Jana Mariana Szurmy do Sądu Rejonowego w Ostródzie – Wydział Pracy, dokonane 

przez Przewodniczącego Rady Powiatowej OPZZ – Leszka Jankowskiego; nie zawiera 

informacji o kandydacie z Krajowego Rejestru Karnego, co jest niezgodne z art. 162 § 2 pkt 1 

ustawy; nie dołączono odpisu z KRS-u ani zaświadczenia potwierdzającego wpis do 

właściwego rejestru lub ewidencji dotyczące tej organizacji, brak podpisu osoby 

reprezentującej podmiot określony w art. 162 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o 

ustroju sądów powszechnych, uprawnionej do zgłoszenia kandydata, błędna wskazanie sądu, 

do którego proponowany jest kandydat; 

 

3)Wiesławy Białeckiej, do Sądu Rejonowego w Ostródzie – Wydział Pracy, dokonane przez 

Przewodniczącego Rady Powiatowej OPZZ – Leszka Jankowskiego; nie zawiera informacji  

o kandydacie z Krajowego Rejestru Karnego, co jest niezgodne z art. 162 § 2 pkt 1 ustawy; 

nie dołączono odpisu z KRS-u ani zaświadczenia potwierdzającego wpis do właściwego 

rejestru lub ewidencji dotyczące tej organizacji, brak podpisu osoby reprezentującej podmiot 

określony w art. 162 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych, uprawnionej do zgłoszenia kandydata, błędna wskazanie sądu, do którego 

proponowany jest kandydat; 

 

4)Lidii Wandy Jankowskiej, do Sądu Rejonowego w Iławie, dokonane przez 

Przewodniczącego Rady Powiatowej OPZZ – Leszka Jankowskiego; nie zawiera informacji o 

kandydacie z Krajowego Rejestru Karnego, co jest niezgodne z art. 162 § 2 pkt 1 ustawy; nie 

dołączono odpisu z KRS-u ani zaświadczenia potwierdzającego wpis do właściwego rejestru 

lub ewidencji dotyczące tej organizacji, brak podpisu osoby reprezentującej podmiot 
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określony w art. 162 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych, uprawnionej do zgłoszenia kandydata. 

5) Zbigniewa Henryka Bółkowskiego, do Sądu Rejonowego w Iławie, dokonane przez 

niewystarczającą liczbą obywateli mających czynne prawo wyborcze i stale zamieszkujących 

na terenie gminy dokonującej wyboru, co jest niezgodne z art. 162 § 1 ustawy Prawo o ustroju 

sądów powszechnych (Dz. U. Nr 98, poz. 1070 z późn. zm.). 

W związku z powyższym Zespół wnioskuje o podjęcie uchwał Rady Miejskiej  

w Iławie w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu 

w odniesieniu do wyżej wskazanych kandydatów. 

 

Zgłoszenia kandydatów na ławników: 

1) Irena Krystyna Igielska, do Sądu Rejonowego w Iławie, dokonane przez Prezesa Sądu 

Rejonowego w Iławie -  Jerzego Skuza,  

2) Małgorzata Ewa Modrzejewska, dokonane przez Międzyzakładowy Związek 

Zawodowy Pracowników Ochrony Zdrowia w Iławie – Przewodniczącą Annę 

Zakrzewską,  

3) Grażyna Król, do Sądu Rejonowego w Iławie, dokonane przez Prezesa Sądu 

Rejonowego  

w Iławie -  Jerzego Skuza,  

4) Łucja Choromańska, do Sądu Rejonowego w Iławie, dokonane przez Prezesa Sądu 

Rejonowego w Iławie -  Jerzego Skuza,  

5) Dorota Maria Maćko, dokonane przez Iławskie Stowarzyszenie Bezrobotnych „ETAT” 

– Wiceprzewodniczącą Halinę Miszewską, 

6) Kamil Wróblewski, do Sądu Rejonowego w Iławie, dokonane przez grupę 57 

obywateli,  

7) Ryszard Jan Głowacki, do Sądu Rejonowego w Iławie, III Wydział Rodzinny i 

Nieletnich, dokonane przez Prezesa Sądu Rejonowego w Iławie -  Jerzego Skuza,  

8) Dorota Joanna Kamińska, dokonane przez Międzyzakładową Organizację Związkową 

Pracowników Oświaty NSZZ „Solidarność”,  

9) Dorota Nowicka, dokonane przez grupę 53 obywateli 

zostały złożone w terminie oraz spełniają wymagania formalne. 
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W związku z powyższym Zespół upoważnia Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Iławie – Romana Groszkowskiego do zasięgnięcia informacji o wszystkich kandydatach na 

ławników sądowych od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie. 

Zespół wnioskuje również, aby zgodnie z decyzją Ministra Sprawiedliwości z dnia 10 

czerwca 2011r. zamieszczoną na stronach internetowych (www.ms.gov.pl), zgłoszenia 

dokonane przez kandydatów na ławników do dnia 13 czerwca 2011r. włącznie, przygotowane 

na kartach według wzoru ustalonego rozporządzeniem Ministra Sprawiedliwości z dnia 15 

marca 2006 roku w sprawie szczegółowego trybu zgłaszania radom gmin kandydatów na 

ławników oraz wzoru karty zgłoszenia (Dz. U. Nr 50, poz. 370) i zgodnie z ustawą przed 

zmianą, uznać za prawidłowe w momencie wyboru także zgłoszenie: 

1) Małgorzata Ewa Modrzejewska, dokonane przez Międzyzakładowy Związek 

Zawodowy Pracowników Ochrony Zdrowia w Iławie – Przewodniczącą Annę Zakrzewską, w 

dniu 02.06.2011r.  

Po otrzymaniu od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o zgłoszonych 

kandydatach Zespół na podstawie art. 163. § 2 ustawy, przed przystąpieniem do wyborów 

przygotuje i przedstawi na sesji rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w 

szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 

 

a) podjęcie uchwał w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu (6 uchwał) 

b)  

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

a) zgłoszenia kandydata na 

ławnika, które pozostawia 

się bez dalszego biegu 

(Gertruda Ludwika 

Maciak) 

Pozytywnie przy 

1 glosie 

przeciwnym 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu (Gertruda 

Ludwika Maciak)  
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Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 16 głosach ,,za” i 3 wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu (Gertruda Ludwika Maciak) 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

b) zgłoszenia kandydata na 

ławnika, które pozostawia 

się bez dalszego biegu 

(Jan Marian Szurma) 

Pozytywnie przy 

1 glosie 

przeciwnym 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu (Jan Marian 

Szurma) 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 17 głosach ,,za” i 1 wstrzymującym i 

1 przeciwnym  podjęła uchwałę w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu (Jan Marian Szurma)) 

 

 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

c) zgłoszenia kandydata na 

ławnika, które pozostawia 

się bez dalszego biegu 

Wiesława Białecka 

Pozytywnie przy 

1 glosie 

przeciwnym 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu (Wiesława 

Białecka) 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 17 głosach ,,za” i 2 wstrzymujących 

podjęła uchwałę w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu (Wiesława Białecka) 



- 14 - 

 

 

 

 

 

 

Opinie komisji 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

d) zgłoszenia kandydata na 

ławnika, które pozostawia 

się bez dalszego biegu 

(Lidia Wanda 

Jankowska) 

Pozytywnie przy 

1 glosie 

przeciwnym 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu ((Lidia Wanda 

Jankowska) 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 17 głosach ,,za” i 2 wstrzymujących 

podjęła uchwałę w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu ((Lidia Wanda Jankowska) 

 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

e) zgłoszenia kandydata na 

ławnika, które pozostawia 

się bez dalszego biegu 

(Zbigniew Henryk 

Bółkowski) 

Pozytywnie przy 

1 glosie 

przeciwnym 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu (Zbigniew Henryk 

Bółkowski) 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w 

sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu 

(Zbigniew Henryk Bółkowski) 

 

 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

f) zgłoszenia kandydata na 

ławnika, które pozostawia 

się bez dalszego biegu 

(Małgorzata Ewa 

Modrzejewska) 

2 glosy za, 2 

przeciw,  

2 wstrzymujące 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu (Małgorzata Ewa 

Modrzejewska) 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 17 głosach ,,za” i 2 „przeciwnych” 

podjęła uchwałę w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu ((Małgorzata Ewa Modrzejewska) 

 

Projekty uchwał w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu stanowią załączniki  do protokołu  

 

Ad. 8. Przedstawienie opinii Zespołu do spraw przeprowadzenia wyborów na 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015 z dnia 12 września 2011 r. 

dotyczącej kandydatów na ławników ze szczególnym uwzględnieniem spełnienia 

przez nich wymogów określonych w ustawie 

 

Powyższą opinię przedstawił Zastępca Burmistrza Andrzej Lewandowski: Zespół 

do przeprowadzenia wyborów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015 

[zwany dalej Zespołem] został powołany uchwałą Nr X/108/11 Rady Miejskiej w Iławie  

z dnia 29 czerwca 2011 r. w sprawie powołania Zespołu do spraw przeprowadzania wyborów 

na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015, w składzie: 
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1) Andrzej Lewandowski – Przewodniczący Zespołu; 

2) Dariusz Obara  - Członek Zespołu; 

3) Elżbieta Lewandowska - Członek Zespołu; 

4) Jolanta Michalewska - Członek Zespołu;  

5) Wiesław Burdyński - Członek Zespołu 

Wybory ławników odbywają się na podstawie ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku - 

Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. z 2002r. Nr 98, poz. 1070. z późn. zm.) zwanej 

dalej ustawą, ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. – o zmianie ustawy – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych (Dz. U. z 2011r., Nr 109 poz. 627), rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości 

z dnia 15 marca 2006 r. w sprawie szczegółowego trybu zgłaszania radom gmin kandydatów 

na ławników oraz wzoru karty zgłoszenia (Dz. U. z 2006r. Nr 98, poz. 1070 z późn. zm.), 

rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 9 czerwca 2011 r. w sprawie sposobu 

postępowania z dokumentami złożonymi radom gmin przy zgłaszaniu kandydatów na 

ławników oraz wzoru karty zgłoszenia (Dz. U. z 2011r. Nr 121, poz. 639). 

 Zadaniem Zespołu, zgodnie z art. 163 § 2 ustawy, jest wypracowanie i przedstawienie 

na sesji Rady Gminy opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie 

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.  

 Prezes Sądu Okręgowego w Elblągu, p. Ewa Pietraszewska pismem z dnia 18 maja 

2011r., znak: L.dz. OA-0130-45/11, skierowanym do Rady Miasta Iławy, poinformowała o 

ustalonej przez Kolegium Sądu Okręgowego w Elblągu liczbie ławników wybieranych przez 

Radę Miejską w Iławie do poszczególnych sądów: 

1) liczba ławników wybieranych do Sądu Okręgowego w Elblągu - 4 

     a) do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy i ubezpieczeń społecznych - 0 

2) liczba ławników wybieranych do Sądu Rejonowego w Iławie – 3 

 

 W terminie do 30 czerwca 2011 r. uprawnione podmioty oraz grupy obywateli dokonały 

zgłoszeń kandydatów, których zgłoszenia spełniały wymagania formalne: 

1) do Sądu Okręgowego w Elblągu 2 kandydatów; 

2) do Sądu Rejonowego w Iławie 6 kandydatów; 

 Zespół dokonał analizy zgłoszeń kandydatów na ławników na posiedzeniach w dniach 

08.07.2011r. oraz 12.09.2011r. pod kątem spełnienia przez kandydatów wymogów 

określonych w obowiązujących przepisach prawa.  
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Zespół szczegółowo przeanalizował także informacje z dnia 22.07.2011r. oraz z dnia 

19.08.2011r. Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie, które wpłynęły na wniosek 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Iławie – Romana Groszkowskiego, upoważnionego 

przez Zespół do zasięgnięcia opinii od Wojewódzkiego Komendanta Policji w Olsztynie o 

kandydatach na ławników sądowych.  

Zespół po dokonaniu ponownej analizy rekomenduje Radzie Miejskiej w Iławie 

następujące zgłoszenia kandydatów: 

10) Irena Krystyna Igielska, kandydat do Sądu Rejonowego w Iławie, zgłoszony przez 

Prezesa Sądu Rejonowego w Iławie -  Jerzego Skuza, pełniła funkcję ławnika w 

latach 2000-2003 oraz w latach 2004-2007, posiada wykształcenie wyższe 

pedagogiczne, posiada doświadczenie w pracy społecznej m.in. w Polskim 

Czerwonym Krzyżu,   

11) Grażyna Król, kandydat do Sądu Rejonowego w Iławie, zgłoszenie dokonane przez 

Prezesa Sądu Rejonowego w Iławie -  Jerzego Skuza, posiada wyższe wykształcenie 

oraz doświadczenie w pracy społecznej m.in. jako kurator sądowy,  

12) Łucja Choromańska, kandydat do Sądu Rejonowego w Iławie, zgłoszenie dokonane 

przez Prezesa Sądu Rejonowego w Iławie -  Jerzego Skuza, pełniła funkcję ławnika w 

latach 2008-2011,  

13) Dorota Maria Maćko, kandydat do Sądu Okręgowego w Elblągu zgłoszenie 

dokonane przez Iławskie Stowarzyszenie Bezrobotnych „ETAT”, pełniła funkcję 

ławnika w latach 1995 – 2003 oraz w latach 2008-2011, posiada doświadczenie w 

pracy społecznej m.in. poprzez działalność w Iławskim Stowarzyszeniu 

Bezrobotnych „ETAT”,  

14) Kamil Wróblewski, kandydat do Sądu Okręgowego w Elblągu, zgłoszenie dokonane 

przez grupę 57 obywateli, posiada doświadczenie w pracy społecznej poprzez 

działalność  

w Międzynarodowym Stowarzyszeniu Policji IPA,   

15) Ryszard Jan Głowacki, kandydat do Sądu Rejonowego w Iławie, III Wydział 

Rodzinny 

 i Nieletnich, zgłoszenie dokonane przez Prezesa Sądu Rejonowego w Iławie -  

Jerzego Skuza, pełnił funkcję ławnika w latach 2008-2011, posiada wyższe 

wykształcenie oraz doświadczenie w pracy społecznej,  

16) Dorota Joanna Kamińska, zgłoszenie dokonane przez Międzyzakładową 

Organizację Związkową Pracowników Oświaty NSZZ „Solidarność”, posiada wyższe 
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wykształcenie (pedagogiczne opiekuńczo – wychowawcze, oligofrenopedagogika) 

oraz doświadczenie w pracy społecznej m.in. jako członek Międzyzakładowej 

Organizacji Związkowej Pracowników Oświaty NSZZ Solidarność w Iławie,   

17) Dorota Nowicka, zgłoszenie dokonane przez grupę 53 obywateli. 

W związku z wątpliwościami członków Zespołu, dotyczącymi zgłoszenia kandydatury 

Małgorzaty Ewy Modrzejewskiej, zwrócono się z wnioskiem do radcy prawnego o opinię 

prawną w sprawie przedmiotowej kandydatury.  

Uwierzytelniona kopia wniosku o udzielenie opinii prawnej 

 stanowi załącznik nr 1 do niniejszej opinii Zespołu 

Uwierzytelniona kopia  opinii prawnej stanowi załącznik nr 2 do niniejszej opinii 

Zespołu 

W nawiązaniu do zaprezentowanej opinii prawnej dotyczącej kandydatury Małgorzaty 

Ewy Modrzejewskiej, Zespół podjął decyzję o pozostawieniu zgłoszenia kandydata bez 

dalszego biegu.  

Ponadto Zespół stwierdza, że zgłoszenia, które zostały złożone po dniu 13 czerwca 

2011 r. i przygotowane na kartach zgłoszenia według wzoru ustalonego rozporządzeniem 

Ministra Sprawiedliwości z dnia 15 marca 2006 r. w sprawie szczegółowego trybu zgłaszania 

radom gmin kandydatów na ławników oraz wzoru karty zgłoszenia (Dz. U. z 2006r. Nr 50, 

poz. 370) oraz zgodnie z ustawą przed zmianą z dnia 15 kwietnia 2011 r. Zespół przyjął, w 

oparciu o decyzję Ministra Sprawiedliwości z dnia 10 czerwca 2011 r. zamieszczoną na 

stronach internetowych (www.ms.gov.pl), że zgłoszenie tej osoby odpowiada wymaganiom 

formalnym wg stanu prawnego na dzień złożenia. 

Opinię o zgłoszonych kandydatach Zespół przygotował w oparciu o: 

1) zgłoszenia kandydatów; 

2) informację o kandydatach Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie z dnia 

22.07.2011r. oraz z dnia 19.08.2011r. 

Wymienione wyżej dokumenty, protokoły z przebiegu posiedzeń Zespołu oraz listy 

obecności, stanowią odrębną dokumentację, do wglądu w Biurze Rady Miejskiej (p. 307) w 

siedzibie Urzędu Miasta Iławy, przy ul. Niepodległości 13, 14-200 Iława. 

Radny Jerzy Ewertowski  poprosił, aby nie uprawiać lobbingu i kampanii. Ławnicy 

ludowi są niezależni nie powinno się tego robić. 
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a) Przyjęcie regulaminu głosowania w wyborach na ławników do sądów 

powszechnych 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski Projekt regulaminu radni otrzymali w 

formie pisemnej i mieli okazje się z nim zapoznać. 

Poddana prze Przewodniczącego Rady  pod glosowanie jawne treść regulaminy została 

przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

b) Wybór członków Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

członków komisji skrutacyjnej. 

Radny Lech Żendarski Zgłosił kandydaturę Roman Waruszewskiego.  

Radny Roman Waruszewski wyraził zgodę. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Ryszard Kabat zaproponował 

kandydaturę Jerzego Ewertowskiego.  

Radny Jerzy Ewertowski wyraził zgodę. 

Radny Wojciech Szymański zaproponował kandydaturę Ryszarda Kabata. 

Radny Ryszard Kabat wyraził zgodę.   

 

Poddany pod głosowanie jawne skład komisji skrutacyjnej został przyjęty w składzie 

Jerzy Ewertowski, Ryszard Kabat , Roman Waruszewski  został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie  

 

c) Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2012-2015 

przeprowadzone w głosowaniu tajnym 

 

Członkowie Komisji skrutacyjnej rozdali opatrzone pieczęcią karty do głosowania. 

Następnie  karty zostały zebrane do urny.  

Chwila przerwy 

Komisja skrutacyjna po ukonstytuowaniu się i dokonaniu wyboru Przewodniczącego w 

osobie Ryszarda Kabata dokonała przeliczenia głosów i sporządziła protokoły. 

Po przerwie  

 Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół wyboru ławników 

do Sądu rejonowego w Iławie i ławników do Sądu Okręgowego w Elblągu  
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Protokół  wyboru łaników do Sądu Rejonowego w Iławie  

stanowi załącznik do protokołu 

 

Koperta z kartami do głosowania na ławników do Sądu Rejonowego w Iławie stanowi 

załącznik do protokołu 

 

Protokół  wyboru łaników do Sądu Okręgowego w Elblągu   

stanowi załącznik do protokołu 

 

Koperta z kartami do głosowania na ławników do Sądu Okręgowego w Elblągu  stanowi 

załącznik do protokołu 

 

d) Podjęcie uchwały  w sprawie wyboru ławnika sądowego 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru ławnika sądowego  

 

INFORMACJE Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

g) wyboru ławnika sądowego NIE BYŁA 
OPINIOWANA 

NIE BYŁA 
OPINIOWANA 

NIE BYŁA 
OPINIOWANA 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 16 głosach ,,za” i 3 „wstrzymujących” 

podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławników sądowych 

Uchwała w sprawie wyboru ławników sądowych stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawie 

 

a.  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2011-2029  

 

Opinie Komisji: 

INFORMACJE Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

 

 
 

  

a) zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej miasta na lata 
2011-2029 

Pozytywnie przy 2 
głosach wstrzymujących 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2011-2029   

Zmiana Quorum – 17 radnych 

 

Rada Miejska w obecności 17 radnych - przy 16 głosach ,,za” i 1 wstrzymującym 

podjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2011-

2029  

 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata  

2011-2029 stanowi załącznik  do protokołu 

 

 

b. zmian w budżecie miasta na 2011rok 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, Kultury 

Sportu              i 

Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

zmian w budżecie miasta na 

2011rok 

Pozytywnie przy 2 

głosach 

wstrzymujących 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

 

Skarbnik Miasta Janina Okołowska omówiła zmiany 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu w sprawie powyższej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta na 2011rok 

 

Rada Miejska w obecności 17 radnych - przy 16 głosach ,,za” i 1 

„wstrzymującym” podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2011rok 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011rok 

 stanowi załącznik  do protokołu 
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c) zbycia prawa własności nieruchomości położonych w Iławie dotychczasowemu 

użytkownikowi wieczystemu 

OPINIE KOMISJI  

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, Kultury 

Sportu              i 

Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

a) zbycia prawa własności 

nieruchomości 

położonych  

w Iławie 

dotychczasowemu 

użytkownikowi 

wieczystemu 

Pozytywnie przy 1 

głosie 

wstrzymującym 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zbycia prawa własności nieruchomości położonych w Iławie dotychczasowemu 

użytkownikowi wieczystemu 

 

Rada Miejska w obecności 17 radnych - przy 17 głosach ,,za”  podjęła uchwałę w 

sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonych w Iławie dotychczasowemu 

użytkownikowi wieczystemu 

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonych w Iławie 

dotychczasowemu użytkownikowi wieczystemu 

stanowi załącznik  do protokołu 

 

d) dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

OPINIE KOMISJI  

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, Kultury 

Sportu              i 

Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

dzierżawy gruntów 

stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Iława  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie  

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 
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Nikt z zebranych nie zabrał głosu w sprawie powyższej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały  

w sprawie dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

 

 

Rada Miejska w obecności 17 radnych - przy 17 głosach ,,za” podjęła uchwałę  w 

sprawie  dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

 

 

Uchwała w sprawie dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

stanowi załącznik    do protokołu 

 

e)  zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Doraźnej Komisji do Spraw 

Opracowania Zmian w Statucie Miasta Iławy 

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja 

Oświaty, Kultury 

Sportu              i 

Turystyki  

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

a) zmieniająca uchwałę w 

sprawie powołania 

Doraźnej Komisji do 

Spraw Opracowania 

Zmian  

w Statucie Miasta Iławy  

 

NIE BYŁA 

OPINIOWANA 

NIE BYŁA 

OPINIOWANA 

NIE BYŁA 

OPINIOWANA 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Doraźnej Komisji do Spraw 

Opracowania Zmian w Statucie Miasta Iławy 
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Rada Miejska w obecności 17 radnych - przy 15  głosach za i 2 

wstrzymujących  podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 

Doraźnej Komisji do Spraw Opracowania Zmian w Statucie Miasta Iławy 

 

Uchwała zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Doraźnej Komisji do Spraw 

Opracowania Zmian w Statucie Miasta Iławy 

stanowi załącznik do protokołu 

 

f) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną  

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski przypomniał, że na poprzedniej sesji 

informował, że 29 sierpnia wpłynęło pismo Dyrektor Szpitala Powiatowego Iwony 

Orkiszewskiej ws. wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Anną 

Zakrzewską. Radni otrzymali ksero wniosku aby każdy mógł się z nim zapoznać. 

Następnie odczytał art.25 ust 1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Radny Jerzy Ewertowski po dokładnym przeczytaniu listu Pani dyrektor Orkiszewskiej 

skierowanego na ręce Pana Przewodniczącego twierdzę i to dość stanowczo że argumentacja 

jest jak strzał  kulą w płot. Dlatego, że oprócz tego ze pani radna zakrzewska jest radna i na 

poczet wykonywania tych obowiązków ma pewną ochronę, to jest również przewodniczącą 

związków zawodowych na funkcję pochodzącą z wyboru i z tego tytułu Pani Zakrzewskiej 

przysługuje ochrona. Tak więc nawet jeśli tak jak już tu dzisiaj padło, że z wynikami 

demokracji się nie dyskutuje, pod warunkiem, że nie jest ona sterowana, to przegłosowanie tej 

uchwały skutkować może jedynie tym, że z tamtego drugiego zapisu zawartego w prawie 

pracy, Pani Zakrzewska się odwoła i nie widzę szans, żeby nie miała tego wygrać przed 

arbitrażem prawa pracy. 

Dlatego też zwracam się o odstąpienie od ewentualnych ustaleń wcześniejszych w 

kwestii głosowania . Wszak w tej sali mamy zgromadzonych radnych, ludzi którzy po 

pierwsze: niegdyś pracowali w służbach mundurowych, wiec z ideą praworządności mieli w 

swojej długoletniej praktyce dużo do czynienia.  Są też radni będący biegłymi sądowym a 

wiec nie są to przypadkowi ludzie i mają dużo do powiedzenia w kwestiach prawa. Również 

są osoby które kiedyś były na pozycji ławnika sądowego zatem są obeznani z prawem i mają 

obycie prawne. 

Chcąc dochować idei praworządności należy i na te aspekty zwrócić uwagę. Jeśli uda się 

przegłosować, że pani radna zostanie pozbawiona tej możliwości pracowania, przecież 
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wszelkie prawo pracy stoi za nią i to jest jej niezbywalne prawo pracować w wymiarze pól 

etatu do osiągnięcia pewnego wieku i jeszcze z tego tytułu czerpać ochronę prawną. W 

związku z tym apeluje o rozważne i dosadne podejście do sprawy i a nie z góry upatrzone 

formy głosowania. 

Jakoś się tak ostatnio dziwnie składa- i tu mogę być nieprzyjemny, że w tym samym 

okresie tenże sam organ prowadzący, który prowadzi placówki oświatowe na terenie powiatu, 

jak również szpital powiatowy, stosuje jakieś dziwne praktyki. Dochodzi często do łamania 

sumień . Bo o to, w oświacie zdarza się – ostatni przypadek- pracownik ma  niezbywalne 

roszczenie. Chce zwrócić się do arbitrażu, aby to rozstrzygnął, gdyż jest spór na linii zakład 

pracy i pracownik. I oto dostaje sygnał od organu prowadzącego „Ale słuchaj ty nigdzie w 

okolicy pracy nie dostaniesz”; to już jest w ogóle, chce się powiedzieć nie starostwo 

powiatowe tylko dziadostwo powiatowe. I w tym kierunku ta dziwna epidemia z oświaty 

zaczyna przechodzić na służbę zdrowia. Na to na pewno nie ma szczepionek. Szczepionka 

może być tylko jedna, bo to jest znak czasu, że tego typu sprawy zaczynają teraz wypływać . 

Proszę mi wierzyć, że w swojej długiej pracy związkowej takiego rozpoczęcia roku jeszcze 

nie miałem, ze zaczynam odwodem sądowym . Dlatego apeluje o rozsądne głosowanie. 

Radny Ryszard Kabat Zostałem pośrednio wezwany do tablicy i teraz porozmawiajmy  

o zgodności prawem, bo te dywagacje radnego nad wnioskiem który będziemy głosować, nie 

powinny mieć znaczenia. Prawdą jest, że Pani radna Zakrzewska będąc przewodnicząca 

związków, będzie korzystała z ochrony prawnej i prawdopodobnie, gdy pójdzie do sądu 

będzie przywrócona do pracy. Ale my będziemy głosowali nad tym, nad czym powinniśmy. 

Czyli rada ma się ustosunkować do wniosku Pani Dyrektor, czy jesteśmy za czy przeciw 

zwolnieniu Pani Zakrzewskiej . Co możemy zrobić? To co powiedział Pan Przewodniczący: 

możemy powiedzieć „nie” , jeśli ten wniosek wiąże się z wykonywaniem mandatu radnego. 

Gdyby przez swoją działalność jako radnej Pani Zakrzewska była szykanowana przez 

swojego pracodawcę i w związku z tym mogłaby zostać zwolniona. I gdybyśmy podjęli 

uchwałę o nie wyrażeniu zgody, to musimy to uzasadnić. W związku z tym ja nie widzę 

takich przyczyn i uzasadnić to tak, aby powiązać z pełnieniem funkcji radej. Bo taka jest 

procedura i takie są wyroki Trybunału Konstytucyjnego. Każdy będzie glosował sam, ale ja 

mam wyrobione zdanie, co do prawnego podejścia do tego projektu. 

Radny Roman Przybyła  zwrócił się do Radnej Anny Zakrzewskiej i zapytał na jakich 

zasadach jest zatrudniona na pół etatu i kto podpisywał z nią umowę. 

Radna Anna Zakrzewska odpowiedziała,  że jest zatrudniona na pół etatu na czas 

nieograniczony i jest przewodnicząca związków zawodowych pracowników ochrony zdrowia 
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i przewodnicząca rady pracowników, gdzie została wybrana taką ilością głosów, gdzie 

pozostali kandydaci nie dostali wspólnie tylu głosów. Umowę podpisywał Pan Dyrektor 

Ramel. 

Radny Edward Bojko powiedział, że Radny Ewertowski ma poniekąd rację . Ta 

sytuacja dotyczy wielu Polaków po ostatniej noweli ustawy emerytalnej . Od 1 października  

kto bierze emeryturę i pracuje musi się określić czy chce pracować czy brać emeryturę. Wiec 

nie wiem w czym problem. Chyba że Pani Ania chce pracować na pół etatu. 

Radna Anna Zakrzewska odpowiedziała, że jej to nie dotyczy, ponieważ została 

zwolniona w momencie otrzymania emerytury i ponownie zatrudniona. 

Radny Eugeniusz Dembek poprosił radnych aby głosowali zgodnie  z własnym 

sumieniem, za tym co uznali na dzień dzisiejszy. „Żebyśmy sobie nie strzelili w kolano i nie 

zrobili czegoś co nas upokarza.” 

Radny Ryszard Kabat poprosił w takim razie o uzasadnienie dlaczego mamy głosować 

na „nie”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski powiedział ze uchwała będzie 

podejmowana w głosowaniu jawnym. poinformował również, ze  Art. 25 a ustawy mówi 

również o tym, że radny  nie może brać udziału w głosowaniu jeśli dotyczy ono jego interesu 

prawnego. 

 

 

OPINIE KOMISJI  

INFORMACJE Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego, 
Budżetu i 
Finansów 

wyrażenia zgody na 
rozwiązanie stosunku 
pracy  
z radną  

 

NIE BYŁA 
OPINIOWANA 

NIE BYŁA 
OPINIOWANA 

NIE BYŁA 
OPINIOWANA 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną  
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Rada Miejska w obecności 17 radnych - przy 12 głosach „za”i 4 przeciwnych 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z 

radną. Jedna osoba nie głosowała. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną  

stanowi  załącznik do protokołu 

 

Ad.10.  Odpowiedzi na zgłoszone wnioski interpelacje (cz.2)  

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska sprostowała wcześniejszą informację 

dotyczącą wydania pozwolenia wodno prawnego. Powiedziała, że zostało ono wydane na 

podstawie  nowego i starego planu . 

Poinformowała o ponownym wyłożeniu planu do wglądu do 4 listopada. 18 października 

będzie dyskusja publiczna , do 21 października będzie można wnosić uwagi. 

 

Ad.11.  Informacje i komunikaty 

Radny Wojciech Szymański „W nawiązaniu do mojej interpelacji dotyczącej 

niezapinania pasów a w związku z licznymi słowami krytyki, które mnie potem dotknęły, 

pragnę z całą stanowczością stwierdzić, że  moja wypowiedź była skierowana tylko i 

wyłącznie w sprawie a nie przeciw komukolwiek personalnie. Doszukiwanie się jakiegoś 

drugiego dna jest nieprawdziwe i krzywdzące. Policje państwową uważam za jedną z 

najważniejszych służb i darzę najgłębszym szacunkiem a dowodem na to niech będzie to, że 

mój syn jest studentem wyższej szkoły policji i będę dumny jeśli kiedyś zostanie policjantem. 

Ale będę dumny tylko wtedy, kiedy będzie świecił przykładem, kiedy będzie wzorem dla 

innych kiedy będzie świadomy tego, że przestrzeganie prawa jego dotyczy jeszcze bardziej 

niż innych, że nie można świadomie popełniać wykroczeń, kiedy jest się powołanym do 

przeciwdziałania im.  Prawo to łańcuch, którego ogniwa można uważać za mniej i bardziej 

ważne ale nie można wyjąć żadnego, bo rozsypie się cały łańcuch . Dlatego wszystkim tym, 

którzy pozwalali sobie na ironię „Odpuść sobie te pasy, po co ci to” odpowiadam, że tym 

wypadku to ja mam racje nie wy. Z wyrazami szacunku, Wojciech Szymański” 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik poinformował, że od 1.10 2011 rusza nowa 

organizacja ruchu w związku przebudową mostu. 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski  poinformował, że 12 października odbędzie 

się wspólne posiedzenie w temacie nowego statutu. Natomiast kolejna sesja 26 października.  
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Przekazał również informację o piśmie jakie wpłynęło od stowarzyszenia na rzecz ochrony 

parku krajobrazowego utworzonego przez pana Adam Barwińskiego. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska dodała, że stowarzyszenie zostało 

postanowieniem uznane za stronę i będzie informowane pismami o wszelkich działaniach. 

 

Ad 13. Zamknięcie obrad XIII Sesji 

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski  wobec zrealizowania porządku obrad                         

o godzinie 16
15

 zamknął sesję . 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

     Protokołowała                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

          /-/Danuta Drozdowska                                                  /-/Roman Groszkowski 

 

 

  


